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Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 8  
Ändring i föredragningsordningen 
 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna 57–61 

på föredragningslistan före punkt 36. 

 

 

§ 9  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:3 av Jonas Naddebo (C) om varför inte staden har 

kunnat hämta sopor på tre veckor. RV 

Dnr 107-76/2016 

2. Nr 2016:4 av Anna König Jerlmyr (M) om trygghet från 

sexuella ofredanden i Stockholms offentliga miljöer. RIII 

Dnr 107-83/2016 

3. Nr 2016:5 av Joakim Larsson (M) om planeringen av 

bostäder på Bromma flygplats. RI 

Dnr 107-84/2016 

4. Nr 2016:6 av Johan Nilsson (M) om rödgrönrosa 

majoritetens besparingar i Älvsjö. RI 

Dnr 107-85/2016 

5. Nr 2016:7 av Anna König Jerlmyr (M) om stadens 

prioriteringar i Sverigeförhandlingen. RI 

Dnr 107-86/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 
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§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Markus Nordström (M) ställer en fråga om fria skolvalet. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om Samtrans. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga om kostnader för 

skolpaviljonger för asylsökande och ensamkommande 

flyktingbarn. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om sophämtning. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om bristande sophantering i 

Stockholm. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Dennis Wedin (M) ställer en fråga om förutsättningar för 

hemtjänst. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Ann-Katrin Åslund (L) ställer en fråga om äldreomsorgen. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  


